
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte onsdag 18.oktober 2023.

Følgende møtte:
3. trinn: Hanna og Mathias
4. trinn: Marie og Jakob
5. trinn: Isabel og Elliott
6. trinn: Alina og Bastian.
7. trinn: Emilie og Sebastian

Sak 07/23-24: Konstitusjon
Alina ble valgt til nestleder i elevrådet.

Sak 08/23-24: Banefordeling
Elevrådet så på banefordelingen. Det er gjort noen endringer fra i fjor. Ny liste

blir sendt til alle kontaktlærere. Denne lista skal være synlig i alle klasserom.

Sak 09/23-24: Elevrådskurs
Vi snakket litt om elevrådskurset og hva vi skal jobbe med der.

Sak 10/23-24: Eventuelt
3. trinn: Vi ønsker å ha en KuHå-dag og en pysj-dag på skolen.

4. trinn: Vi ønsker å ha lov til å ta med pokémon- og fotballkort på skolen.
Vi ønsker en ha-med-dag på skolen.
Vi ønsker å ha en maskorama med elevene.
Vi ønkser å kunne bygge ei trehytte i skogen.
Vi ønsker å ha natursti i løpet av skoleåret.

5. trinn: Vi ønsker å ha en kinodag på skolen. 1.-4. trinn og 5.-7. trinn.
Vi ønsker å ha halloween-fest på skolen.



7. trinn: Vi ønsker å ha en dag der elevene bestemmer selv hva de skal
gjøre. Elevene på 7. trinn mener at en slik dag vil være bra. Da kan lærerne
se hvor bra elevene jobber når de får velge selv, og at elevene kommer til å
være greie resten av dagen.

Vi ønsker å få til en tradisjon med fotballkamp mellom 6. og 7. trinn.

Elevrådet rakk ikke å snakke om noen av sakene som kom opp på eventuelt.
Vi tar de med til neste elevrådsmøte og ser på de da.

Neste elevrådsmøte er 1. november.

Marit Norby, elevrådskontakt


